

****Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours****

Seakart



Alone or in a group, Fun Adventure propose to navigate your own Seakart along the west coast. Stop at various places of interest to discover spectacular and amazing sceneries.



Solo ou en groupe, Le Fun Adventure vous propose de naviguer le Seakart le long de la côte Ouest. Arrêts à divers points d'intérêts pour découvrir de spectaculaires paysages qui surprennent par leur beauté.



Quad,Horse Rides,Zip-lining, Trekking,Archery



Head off towards the east to the Domaine de L'Etoile, the largest natural reserve of the island, which extends over an area of 1,200 hectares. You will be seduced by the beauty of the site, which consists of native forests and lush valleys. Indulge in a variety of activities: quad, buggy or horse rides, zip-lining, hiking and archery.



Cap sur le Domaine de L'Etoile, le plus grand domaine naturel de l'île, situé dans l'est et qui s'étend sur 1200 hectares. Vous serez séduits par la beauté du site qui se compose de forêts indigènes et vallées luxuriantes. Une panoplie d'activités est proposée sur le domaine: balade en quad, buggy ou à cheval, le parcours de tyroliennes, des randonnées pédestres et le tir à l'arc.

